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Inrätta ett idrottråd eller idrottsforum 
Motion från Socialdemokraterna i Nacka 

Vi bygger inte bara en stad när Nacka ska växa, vi bygger även ett samhälle. Politiken och 

tjänstemännen står inför en stor uppgift när samhället inte bara ska bygga byggnader men även 

bygga för föreningar.  

Föreningar drivs av intresset att producera en utveckling för medborgarna som ger livskvalité och ett 

värde som är svårt att sätta ett pris på. Nacka har flertalet föreningar som i var sin gren producerat 

många talanger genom åren. Deras insatser är svåra att sätta ett pris på och riskerar att byggas bort 

om de enskilt ska föra sin talan. Nacka kommun har tre nämnder som berör idrotten, natur och 

trafik, kultur samt fritidsnämnden även ibland kan socialnämnden i specifika uppdrag beröras. Där 

kan samma förening behöva föra sin talan i alla tre förvaltningar.  

Därför anser vi att det behövs ett idrottsråd för Nacka Kommun där föreningarna kan föra sina 

synpunkter och träffa tjänstemän och politiker från alla berörda områden. Detta för att när 

detaljplanerna skickas ut och övergripande mål ska tas för föreningslivet säkerhetsställa att vi har 

fortsatt lukrativt och tillfredställande möjligheter till idrott för invånarna i Nacka. 

Socialdemokraterna yrkar därför  
att  det ska inrättas ett idrottsråd i Nacka som ska främja och påverka de angelägenheter som är 

gemensamt intresse för idrottsrörelsen.  

att  idrottsrådet ska kunna ta initiativ och lägga fram förslag relevant för idrottsrörelsen.  

att  idrottsrådet ska vara en remissinstans i processer som berör idrottsverksamheten i 

kommunen  

att  vara rådgivande i frågor som berör idrottsrörelsen. 
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